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Z A P I S N I K  

 

 

                   sa 2. sjednice Gradskog vijeća Grada Drniša, održane dana 24. srpnja 2013. 

godine, u maloj gradskoj vijećnici, s početkom u 18,30 sati. 

 

                   Nazočni članovi vijeća: 

                   Ante Galić, Ante Pleadin, Ivan Mihaljević, Ljerka Karadža-Lapić, Frane Marin, 

Jure Ivić, Josip Lucić, Zoran Bitunjac, Zvonimir Skelin, Vlatka Duilo, Marin Malenica, 

Marko Eraković, Ivica Kosor, Ivica Rajčić, Miro Matijaš (15) 

               

                   Opravdano odsutni članovi vijeća: 

                   Petar Abramac (1) 

 

                   Ostali nazočni: 

                   Ljiljana Doležal, Josip Begonja, Nikola Lovrić, Marija Lovrić, Marina Brakus, 

Grozdana Ćevid, Zdenka Jerković, Davor Jakelić.   

 

                   Zapisničar: Ivana Lacić 

 

                   Ante Galić – dame i gospodo, otvaram 2. sjednicu Gradskog vijeća Grada Drniša. 

Srdačno pozdravljam dame i gospodu vijećnike, gradonačelnika i njegova zamjenika, stručnu 

službu Grada Drniša, predstavnike medije i sve ostale nazočne.  

                   Prelazimo na utvrđivanje kvoruma, te molim tajnicu Grada da obavi prozivku 

vijećnika.  

                   Konstatiram da je sjednici nazočno 14 od 16 vijećnika i da postoji kvorum za 

pravovaljano odlučivanje.  

 

                   Prelazimo na potvrdu zapisnika sa 1. konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća 

Grada Drniša.  

 

                   Bez primjedbi, zapisnik se jednoglasno usvaja.  
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                   Vijećnička pitanja:  

 

                   Ante Pleadin – prvo pitanje, pitanje vodoopskrbe Pakova Sela, u protekloj godini 

i dijelu ove godine je napravljeno dosta, ali ostalo je još nepokriven zaseok Rakići i Bilići, 

kao i hidrantska mreža u poduzetničkoj zoni. Moje pitanje glasi – kada će se pristupiti 

rješavanju ovoga vodoopskrbnog problema.  

                   Drugo pitanje – odnosi se na uređenje poljskih putova. Bilo je nekih naznaka da 

se mogu dobiti sredstva i od županije, pa me zanima da li se je Grad javio na taj natječaj.  

                   Josip Begonja – vezano za vodoopskrbu, kao što je poznato svima, tim dijelom  

gospodari tvrtka Vodovod i odvodnja d.o.o. iz Šibenika, gosp. Lovrić i ja smo nedavno imali 

sastanak na tu temu. Novi direktor tvrtke će nastojati ispoštivati ono što smo dogovorili sa g. 

Malenicom, a to je da se napravi troškovnik, da se iziđe na teren i vidi kuda bi trebala ići trasa 

za naselje Rakići. Bile su dvije dileme, prva se odnosila na materijal kojim će se raditi 

cjevovod i druga dilema  se odnosila na trasu. I jedna i druga varijanta je govorila o iznosu 

iznad 300 tisuća kuna.  

                   Ja sam tada kazao i novom direktoru ću kazati da mi 300 tisuća kuna nemamo. 

Najviše što možemo napraviti je sudjelovanje u postojećem modelu koji je ranije potpisan od 

strane gđe Vlatke Duilo, da mi sudjelujemo u jednom dijelu, a s druge strane šibenska tvrtka 

Vodovod i odvodnja d.o.o. bude li to moramo pasti nama na leđa sve, nisam siguran oće li to 

u ovoj godini biti realno moguće realizirati.  

                   Što se tiče vašeg pitanje  - poljskih putova, mi smo napravili dionicu puta – put 

cecele, riječ je o poljskom putu ispod benzinske stanice, u ukupnoj dužini, izlazi se u Općini 

Ružić, u tri dionice, prva dionica ima 2,5 km, to smo nominirali za ovaj natječaj što je bio u 

Županiji, međutim prije pet, šest dana smo dobili odgovor, dobili smo veličanstvenih 50.000 

kuna. Cijela ta prva dionica, po troškovniku, je vrijedna negdje oko 620 tisuća kuna. Dio toga 

puta smo vlastitim sredstvima odradili, 220 metara, međutim, ostalo je još 2 km. Sa 50.000 

kuna ne možemo ništa napraviti, po svoj prilici ćemo taj novac ostaviti za slijedeću godinu jer 

ćemo u proračunu za 2014. godinu planirati da dio sredstava vlastitih pridodamo.  

                   Međutim, Ministarstvo poljoprivrede je raspisalo natječaj za prijavu projekta za 

područje poljodjelstva kojim bi se financirali u narednoj godini. Mi smo s jednom tvrtkom iz 

Križevaca stupili u kontakt koja bi nam izradila besplatnu dokumentaciju a riječ je o više 

projekata iz poljodjelstva gdje bi oni bili tzv. Projekt menadžeri, sama dokumentacija nas ne 

bi koštala ništa. Moramo vidjeti da li nam je to isplativo. Kao što vam je poznato, naročito 

onim vijećnicima koji su bili i u starom sazivu, Grad gdje se god javlja, morat će minimalno 

20% vlastitih sredstava osigurati za sufinanciranje. Vidit ćemo koliko novca ćemo imati na 

raspolaganju i što će iz svega toga biti.  

                   Ante Galić – konstatiram da je sjednici, od ovoga trenutka nazočno 15 vijećnika.      

                   Vlatka Duilo – zanima me, u odnosu na Zakon o komunalnom gospodarenju 

otpadom gdje jedinice lokalne samouprave imaju obvezu kod 1.1. 2014. godine imaju obvezu 

odvojeno prikupljati otpad, staklo, papir i post komunalni otpad za domaćinstvo. 

                   I dodatno, trebala bi se organizirati naplata ne po kvadraturi kućanstava nego po 

volumenu, odnosno obujmu proizvedenog otpada za svako posebno domaćinstvo.  

                  Osim onih deset zelenih otoka koje smo sa Fondom, odnosno ja sam potpisala 

ugovor za jedno vozilo, ali s obzirom na Grad Drniš i 27 naselja, to je daleko od onoga što je 

nama potrebno da bismo mi pristupili tom poslu.  
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                   Zanima me, gradonačelniče, da li ste vi što poduzimali po tom pitanju, odnosno 

što kanite poduzeti, jer kazne i penali što će ih JLS plaćati u odnosu na količinu proizvedenog 

mješovitog otpada plus kazne od 100 do 500 tisuća kuna, mislim da su to iznosi koji mi sebi 

ne možemo priuštiti.  

                   Pitanje odvajanje Čistoće od RAD-a.  

                   Drugo pitanje – dječje igralište. U Gradu Drnišu, devastirano je, otužno, drniška 

djeca su ostala bez dječjeg igrališta, mislim da bi tome trebalo dati prioritet.  

                   Josip Begonja – djelom ću na ovo pitanje odgovoriti ja, a dijelom direktor tvrtke 

RAD. Vezano za dječje igralište – jasno da je otužno, devastirano je, i mi smo poduzeli neke 

korake, kroz deveti će mjesec, a možda i prije, doći do izgradnje novog igrališta. Dio sprava 

koje postoje će se obnoviti, a dio će se kupiti novi. Točno je da će na toj lokaciji, a dijelom na 

„bivšem odbojkaškom“ biti novo tenisko igralište. Ne da je za djecu dobro imati, ne jedno ovo 

gradsko, nego i po svim naseljima igrališta.  

                   Vezano za zakon, to je novi Zakon o komunalnom gospodarenju, mislim da je 

stupio na snagu prije nekih mjesec dana. Mi smo prije par dana dobili poziv za jedan seminar 

koji, između ostaloga, obuhvaća i ova pitanja, koja ste vi ovdje naveli. To je pitanje 

reciklažnih dvorišta i td. Komunalno poduzeće RAD je prijavio ili će ovih dana prijaviti za 

nabavku specijalnih kontejnera. Ima i dosta velikih nepoznanica. Zbog toga i jesu ti seminari 

da daju odgovore na pitanja. Ako niste znali, u našoj državi ima 160 tvrtku koje se bave 

komunalnim otpadom, opskrbom, odvodnjom i td.  

                   Kroz sustav seminara ćemo se bolje upoznati što nam novi Zakon donosi.  

                   Davor Jakelić – što se tiče pitanja vezano za novi Zakon o gospodarenju 

otpadom, on je stupio prije par dana na snagu, i on je propisao rokove do kojih se mora sve 

uskladiti, odnosno napraviti.  

                   Vezano za posebno odvajanje otpada, isto tako je propisao rokove u suradnji s 

Ministarstvom zaštite okoliša i sa Fondom, kad smo bili prije petnaestak dana na 

savjetovanju, oni su rekli da će raspisati natječaj, i kad se raspiše mi ćemo se javiti.  

                   Zvonimir Skelin – molim vas da nam ukratko objasnite kakva je situacija 

funkcioniranju hitne medicinske pomoći na području Grada Drniša, jer se stvara dojam da je 

Grad odgovoran za stvaranje sustava hitne medicinske pomoći.  

                   Drugo pitanje – s obzirom da je krajem prošle godine ATP Šibenik ukinuo 

autobusnu liniju Miljevci-Šibenik, moje pitanje glasi što Grad može napraviti da se ta linija 

ponovno uvede, da se osigura prijevoz učenika koji idu u srednju školu u Šibenik.  

                   Josip Begonja – vezano za hitnu, ovdje imate materije koje je uputio Zavod za 

hitnu medicinu ŠKŽ, nema smisli da vam ja to sve skupa čitam.  

                   Između ostalog se kaže: …“Napominjemo da je radno vrijeme Punkta dežurstva 

od 19 h do 7 h, dok ostatak radnog vremena treba odrediti DZ tj. koncesionari.“ 

                   Na temelju toga dopisa ja sam uputio dopis Ministarstvu zdravlja, Ministru 

Ostojiću,  kao i Vladi RH, kao i Hrvatskom zavodu za hitnu medicinu, ravnateljici gđi Maji 

Grba Bujević, zatim Županu kao i gospodinu Jukiću, ravnatelju Zavoda za hitnu medicinu 

ŠKŽ. Sve se svodi na to da taj tim, taj punk dežurstva, servisira prostor triju općina i Grada 

Drniša, što čini preko 84o km2.  

                   Naveo sam da na ovom području živi pretežno starije stanovništvo kojemu je 

medicinska pomoć neophodno potrebna. Također, da je razvidno da sredstva koja osigurava 

Zavod nisu dostatna za normalno funkcioniranje predmetnog punkta dežurstva, da je potrebno 

odobriti dodatna sredstva, da Grad u svom proračunu tih sredstava nema. 

                   Mislim da ovdje imamo dva problema, jedan je financijski a drugi organizacijski.  

I sam ravnatelj Zavoda govori da postoji problem u postojećoj organizaciji.  



- 4 –  

 

                   Tražio sam i tražit ću da se osiguraju dodatna sredstva kako Dom zdravlja ne bi 

dalje tonuo u financijske probleme.  

                   Što se tiče prijevoza učenika u Šibenik, ranije je sklopljen ugovor gdje se 

sufinancirala ta nerentabilna linija sa nekih 14 tisuća kuna ATP-u. Poslije je ta tvrtka bila u 

pred stečajnom ili čak u stečajnom procesu i poslali su dopis, mislim, na 60 tisuća kuna 

mjesečno. Taj iznos, jednostavno ne možemo platiti.  

                   Vlatka Duilo – tad je bilo dva učenika. 

                   Josip Begonja – da, za dva učenika. Ja danas ovdje, odgovorno tvrdim što se tiče 

prijevoza učenika u Šibenik, da mi možemo, maksimalno učiniti, da sufinanciramo 30% 

pokazne karte ako bude ta linija postojala. Tražit ćemo kao Grad da se ona uvede a ne na 

način da mi taj novac izdvajamo za sufinanciranje nerentabilne linije. 

                   Ja ću vam kazati povijest, naime mogu kazati i u praksi moje obitelji. Jedan član 

obitelji je išao u Šibenik u srednju školu, a roditelji su iznajmili sobu. To je tada bilo tako. 

Grad ne može plaćati u punom iznosu ni taksi, ni bilo koga, niti izdvajati novac, kojeg je, kao 

što je vijećnica Vlatka kazala, 60 tisuća kuna mjesečno, te još dodati PDV, to je zapravo deset 

tisuća eura, a  za deset mjeseci to je sto tisuća eura. To je jednostavno ludost, takvu odluku ja 

ne mogu donijeti.  

                   Jure Ivić – s obzirom da se bliži Dan grada, zanima me da li se zna tko će 

nastupati za Sv. Roka, i ono što je bitnije koliki je taj financijski okvir za proslavu Dana 

grada.  

                   Josip Begonja – tko će nastupati, ja ne znam, još uvijek ne znam. Zašto? 

Prema podacima koje sam dobio od stručnih službi, vanjske donacije za protekle dvije godine 

su se kretale oko 100 tisuća kuna. Zaključno sa današnjim danom imamo 22 tisuće kuna. 

Poslao sam preko 60 zamolnica. Ako mi u slijedećih desetak dana ne dobijemo financijsku 

„injekciju“ u smislu donacija, Dan grada slaviti ćemo vlastitim snagama.  

                   I za turnir, koji je počeo prije par dana, smo izdvojili 15 tisuća kuna.  

                   Josip Lucić – bilo je govora da će doći do podjele tvrtke RAD  na dvije tvrtke. 

Zanima me što se po top pitanju do sada napravilo i kad bi ta podjela mogla biti. 

                   Josip Begonja – tu je direktor komunalnog poduzeća, a mislim da je krajnji rok 

31. prosinca 2013. godine.  

                   Davor Jakelić – vezano za podjelu tvrtke RAD, ona je u tijeku, obavili smo 

određene pripreme, zakonska obveza je do kraja godine. Mi ćemo to napraviti, mislim, i prije.  

                   Ante Galić – moje prvo pitanje, kad će se nastaviti radovi na rekonstrukciji ceste 

Drniš – Roški slap. Bilo je govora da bi Županijska uprava za ceste, u ovoj godini financirala 

radove do Širitovaca u vrijednosti cca milijun i devesto tisuća kuna. 

                   Drugo pitanje – svjedoci smo da je prije desetak dana izbio požar na širem 

miljevačkom području i da je vatra došla do ceste Drniš – Roški slap. Moje pitanje je – zašto 

kanaderi nisu gasili požar? 

                   Josip Begonja – vezano za prvo pitanje, cesta Drniš – Roški slap je županijska 

cesta, s  njom upravlja Županijska uprava za ceste. Mislim da bi ona, na razini Županije, 

trebala biti prioritet. U razgovoru sa g. Paratom, prije par dana, rekao mi je da u raspodjeli 

novčanih sredstava od strane Ministarstva, Šibenski ŽUC je ostao „kratak“, a da on u svom 

proračunu ima nedostatna sredstva za bilo koji ozbiljniji zahvat.  

                   U ovoj godini, očito, o rekonstrukciji te ceste, neće biti ništa.    

                   Kazao je, također, da će u proračunu za 2014. godinu, u stavci vlastitih sredstava  

planirati ovu dionicu.  
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                   Što se tiče požara na Miljevcima, ja sam tamo bio, bili su ljudi iz DVD-a, JVP-e, i 

kazali su mi, da u sporazumu potpisanom ispred Ministarstva obrane i Državne uprave za 

zaštitu i spašavanje gdje se u jednom članku kaže da vojnim zrakoplovima nije dopušteno  

gašenje požara iznad miniranog ili minski sumnjivog područja, a za to vrijede karte od strane 

Hrvatskog centra za razminiranje.  

                   Ante Galić – poziv za današnju sjednicu ste dobili, ima li kakvih nadopuna. 

                   Josip Begonja – predlažem da se nadopuni sa dvije točke dnevnog reda i to  

                   - Zaključak o davanju ovlaštenja gradonačelniku za angažiranje odvjetnika u 

sudbenim procesima,  

                   - Zaključak o davanju suglasnosti Pučkom otvorenom učilištu iz veljače ove 

godine.  

                   Ante Galić – sukladno članku 62. Poslovnika, najprije odlučujemo o prijedlogu 

nadopune dnevnog reda a potom utvrđujemo dnevni red u cjelini.  

                   

                   Konstatiram da je nadopuna dnevnog reda jednoglasno prihvaćenja kao i dnevni 

red u cjelini, te objavljujem da je za današnju sjednicu predložen slijedeći  

 

D n e v n i     r e d  

    

                   1. Prijedlog Odluke o donošenju III Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja 

Grada Drniša – predlagatelj: Gradonačelnik 

                   2. Prijedlog Odluke o komunalnim djelatnostima koje se obavljaju putem 

koncesije u Gradu Drnišu – predlagatelj: Gradonačelnik 

                   3. Plan davanja koncesije za razdoblje od 2013. – 2015. godine – predlagatelj: 

Gradonačelnik 

                   4. Plan davanja koncesije u 2013. godini – predlagatelj: Gradonačelnik 

                   5. Zaključak o davanju suglasnosti za sklapanju ugovora za izgradnju teniskog 

igrališta - Park – Podvornice - predlagatelj: Gradonačelnik 

                   6. Zaključak o davanju suglasnosti za sklapanju ugovora za uređenje Trga kralja 

Tomislava – parkirališta - predlagatelj: Gradonačelnik 

                   7. Zaključak o davanju suglasnosti za sklapanju ugovora za uređenje gradskog 

trga Poljane - predlagatelj: Gradonačelnik 

                   8. Izbor Komisije  za dodjelu javnih priznanja – predlagatelj: Komisija za izbor i 

imenovanje, 

                   9. Izbor Komisije za Statut, poslovnik i propise – predlagatelj: Komisija za izbor i 

imenovanje,  

                 10. Izbor Komisije za prostorno uređenje graditeljstvo, zaštitu čovjekova okoliša i 

stambeno-komunalne poslove – predlagatelj: Komisija za izbor i imenovanje,  

                 11. Izbor Komisije za društvene djelatnosti – predlagatelj: Komisija za izbor i 

imenovanje,  

                 12. Izbor Komisije za financije i proračun – predlagatelj: Komisija za izbor i 

imenovanje,  

                 13. Izbor Komisije za ravnopravnost spolova – predlagatelj: Komisija za izbor i 

imenovanje,  

                 14. Prijedlog II Izmjena Socijalnog programa Grada Drniša za 2013. godinu – 

predlagatelj: Gradonačelnik,  

                15. Prijedlog Odluke o razrješenju i izboru jednog člana Savjeta mladih Grada 

Drniša – predlagatelj: Savjet mladih, 
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                16. Zaključak o davanju suglasnosti za zakup javne površine – predlagatelj: 

Gradonačelnik.  

                17. Izvješće o sudjelovanju u pokroviteljstvu međunarodnog turnira u košarci u 

organizaciji Košarkaškog kluba Drniš.  

                18. Prijedlog Zaključka o davanju ovlaštenja gradonačelniku za angažiranje 

odvjetnika za Grad Drniš,  

                19. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti za prijedlog Odluke Upravnog vijeća 

Pučkog otvorenog učilišta Drniš.  

 

                   AD-1/ 

 

                   Josip Begonja – mi smo još 2011. godine donijeli odluku da se krene u izmjene i 

dopune prostornog plana uređenja Grada Drniša. Nakon što smo pribavili sve suglasnosti, a 

zadnja je bila otprilike prije petnaestak dana od strane Župana, došlo je vrijeme da usvojimo 

ovu Odluku. Ove izmjene su odrađene u suradnji sa Mjesnim odborima, usklađen je sa 

županijskim prostornim planom, definirali smo i ucrtali sportsko rekreacijske zone, kao i 

područja, a bilo je i sporova vezano za isto, gdje bi bili obnovljivi izvori energije. 

                   Ovdje je i predstavnik izrađivača prostornog plana, gđa Ljiljana Doležal, iz firme 

URBING, pa ako imate pitanja možete ih postaviti.  

                   Ante Galić – otvaram raspravu.  

                   Vlatka Duilo – na javnoj raspravi, u prvom mjesecu, tjedan dana je javna 

rasprava trajala, lokacija – razvodsko plandište, to je lokacija koja je predviđena za smještaj 

solarnih elektrana odnosno za potrebe obnovljivih izvora energije.  

                   U samom prijedlogu na javnoj raspravi, prije je bilo preuzeto ono što se nalazi u 

županijskom prostornom planu, to je nekih 150, 160 ha., a po zadnjoj informaciji, radi se o  

50 ha, znači, svedeno je na manje od trećine onoga što je bilo na javnoj raspravi.  

                   Recite mi, da li je potrebno da taj prostorni plan, s obzirom da značajnu izmjenu, 

ponovno prođe proceduru javne rasprave, ili ga mi možemo donijeti danas, bez obzira na tu, 

po meni, krupnu izmjenu u prostornom planu u odnosu na ono što je bilo ja javnoj raspravi.  

                   Ljiljana Doležal – što se tiče vašeg prostornog plana on mora biti u skladu sa 

prostornim planom Županije i u okviru toga je na prostoru razvodsko plandište planirana zona 

za smještaj uređaja za proizvodnju energije, iz sunčeve energije. Ona je bila znatno veća u 

prijedlogu Plana za javnu raspravu, ali je temeljem primjedbi koje je mjesni odbor iz tog 

područja dao i usvajanjem te primjedbe u postupku javne rasprave, ta zona smanjena. Ovdje 

se ne radi  o privatnom vlasništvu, ne dira se u privatno vlasništvo, ja sam mišljenja, a isto 

tako i županijski Zavod nije ukazao za potrebu da bi zbog toga trebalo ponavljati javnu 

raspravu. I dalje smo u skladu sa županijskim planom.  

                   Vlatka Duilo – imam jednu nejasnoću, a radi s o čl. 37., tu se govori o gradnji 

solarnih kolektora fotonaponskih ćelija i drugih obnovljivih izvora. Definirano je gdje se 

mogu smjestiti.  

                    U prostornom planu je predviđeno da građevinske čestice van grada Drniša mogu 

biti do 2.000 m2, možda će se ukazati potreba da će netko željeti, recimo, postaviti mini 

vjetroelektrane. One se, konkretno, u ovom članku 37, uopće, nigdje ne spominju.  

Mislim, da bi bilo loše, u startu, da onemogućimo ljude, s obzirom na eventualni interes da je 

to trend u nekim drugim zemljama, da to ljudi uz svoje objekte unutar svojih građevinskih 

čestica postavljaju. Mislim da ne bi bilo dobro da ih u startu onemogućimo, i recimo za 

privatne potrebe građana da imaju mogućnost postavljanja i ovoga vida obnovljivih izvora 

energije, odnosno da dobivaju energiju od vjetra, osim od sunca.  
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                   To je moja primjedba.  

                   Ja ću reći u svoje ime i u ime Marina Malenice, vijećnika Hrvatske narodne 

stranke, nećemo podržati prostorni plan. Držimo da je više nego restriktivan u odnosu na 

obnovljive izvore energije. Da se preferiraju izvori korištenje, samo se govori o 

fotonaponskim službenim elektranama, postoje nove tehnologije, čak smo imali 

zainteresiranih investitora koji su održali i određene prezentacije.  

                   U manjini smo i nećemo utjecati u konačnici da li će se ovaj plan izglasati ili 

neće, ali, isto tako, ne želimo učestvovati u daljnjem topljenju Grada Drniša, jer prostornim 

planom se onemogućava značajni prihodi na prihodovnoj strani Proračuna Grada Drniša koji 

su nam više nego potrebni. Da ne govorim koliko problema proizlazi kad nemamo izvora 

prihoda, a osim toga, onemogućavamo pedeset radnih mjesta i pedeset obitelji koje će 

napustiti ovaj kraj. 

                   Ovaj prostorni plan nije razvojan, po meni je restriktivan, i to je razlog zbog kojeg 

ga mi nećemo podržati.  

                   Josip Begonja – svatko ima pravo na svoje mišljenje, manje ili više 

argumentirano, da li će netko podržati ili ne, ja neću apelirati ni na koga, ali prostorni plan 

nije sveto pismo. Ovo su III izmjene i dopune, ulazimo s korakom naprijed u odnosu na II 

izmjene i dopune u pogledi i obnovljivih izvora energije, ali ono što je važno kazati je gdje je 

nastala svojevrsna kočnica prije par godina, puno se pričalo o vojarni Njivice, mi smo je 

morali staviti, stavljena je,  pripada kategoriji poduzetničkih zona, i to je dobro za 

potencijalne ulagače, infrastruktura postoji. Sada, da li je 50 radnih mjesta, da li je 50 obitelji, 

ali reći ću vam, zato što je to u tijeku. Prošli tjedan je završio natječaj za radno mjesto 

pročelnika u Gradskoj upravi, ja sam razmišljao da ćemo imati 10-15 molbi, imamo samo 4 

molbe, a od toga samo dvije odavde iz Drniša, a dvije s područja bivše općine Drniš. Tako da 

ja nisam siguran da će zbog ovoga prostornog plana 50 radnih mjesta potencijalnih biti manje 

i da će 50 obitelji zbog toga otići.  

                   Vlatka Duilo – kad kažete da će i dalje biti izmjena prostornog plana, ja se 

slažem s tim, i treba ih biti, ali na žalost, nismo imali puno. Istina, vojarna Njivice, puno smo 

toga po tom pitanju napravili. Same po sebi, industrijske zone, s obzirom koliko ih ima u 

Hrvatskoj, nisu nikakva garancija niti mogu privući potencijalne investitore, jer svi imaju  

jednake ili slične uvjete. Ono što je danas trend, obnovljivi izvori energije, gospodarenje 

otpadom i slične stvari, to je sadašnjost i budućnost.  

                   Prostorni plan Grada ćemo izmijeniti, ali mi nemamo više vremena, Grad je 

prazan, tužan, mi sada trebamo djelovati čim prije, i nisam baš sigurna i uvjerena u to, javila 

su se četiri čovjeka, uvjeti za pročelnika su nešto drugo u odnosu na radna mjesta koja bi se tu 

otvorila u termo solarnom parku. Ja svakodnevno imam upite i reći ću vam i koje struke, 

električare, ljudi koji traže posao, mladi ljudi koji bi ostali tu, ali ne možemo svi raditi u HEP-

u, niti u željeznici, niti u pošti, niti u državnim firmama. Dakle, moramo ostvariti preduvjete 

za prihvat privatnog kapitala li otvaranje novih radnih mjesta. Jer tu života neće biti.  

 

                   Nakon iznijetog, predloženo se sa 11 (jedanaest) glasova ZA, 3 (tri) glasa 

PROTIV i 1 (jednim) glasom SUZDRŽANIM , usvaja.  
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                   AD-2/  

 

                   Zdenka Jerković – ukratko upoznaje nazočne sa Prijedlogom Odluke.  

                   Vlatka Duilo – mene zanima da li se tu radi samo o usklađivanju ili je ovo 

priprema za davanje određenih djelatnosti, konkretno, ono što me zanima je odvodnja i 

gospodarenje komunalnim otpadom i odlagalištem otpada.  

                   Zdenka Jerković – ovo je usklađivanje sa Zakonom o koncesijama a djelatnosti 

obuhvaćene čl. 2. su djelatnosti koje smo mi donijeli unatrag deset godina koje se obnašaju 

putem koncesije u skladu sa Zakonom o komunalnom gospodarstvu. Naime, ovdje vidite par 

djelatnosti za koje je naše komunalno poduzeće registrirano i već obnaša, a zakon o 

komunalnog gospodarstvu je definirao da sve djelatnosti za koje imamo registriranu firmu 

koja je u većinskom vlasništvu jedinica lokalne samouprave da putem odluke može obnašati 

dotično poduzeće, nema potrebe za raspisivanjem koncesije.  

 

                   Predloženo se jednoglasno usvaja. 

 

                   AD-3/  

 

                   Zdenka Jerković – ukratko upoznaje nazočne sa Planom. 

 

                   Bez primjedbi, predloženo se jednoglasno usvaja.  

 

                   AD-4/  

 

                   Zdenka Jerković – ukratko upoznaje nazočne sa Planom. 

 

                   Bez primjedbi, predloženo se jednoglasno usvaja.  

 

                   AD-5/ 

 

                   Josip Begonja – ja bih dao Amandman na naslov teksta akta.   

                   Naime, to nije davanje suglasnosti za sklapanje ugovora, jer mi nismo natječajnu 

proceduru proveli, već je riječ o davanju suglasnosti za raspolaganje ostalom imovinom jer je 

vrijednost imovine iznad 0,5% iznosa prihoda bez primitaka.  

                   Za svaki takav zahvat je potrebna suglasnost Gradskog vijeća.  

                   Ante Galić – otvaram raspravu. 

                   Vlatka Duilo – ja bih vas molila da inače, ubuduće, kada dobijemo akte sa 

dnevnim redom, da ne nalazimo na klupama druge akte pod istim točkama dnevnog reda.  

Mislim da bi se trebali malo pripremiti, pročitati, razmisliti, vidjeti kako u Zakonu stoji.  

                   Moj osobni stav i stav vijećnika HNS-a Marina Malenice je slijedeći, da 

gradonačelniku, budući su ove stavke predviđene Proračunom, Vijeće je odobrilo investiciju, 

jednu, drugu i treću, samim tim što je izglasalo Proračun, sa predviđenim stavkama.  

Gradonačelnik je izvršna vlast, i mislim da prije provođenja natječajne procedure i 

potpisivanja ugovora, i sve ostalo što proizlazi iz toga ugovora, to je obveza i zadaća 

gradonačelnika. Istina je, da se u konačnici za ovaj iznos povećava vrijednost imovine, ali i 

isto tako zakon navodi, u članku 35 i cifru do milijun kuna.  

 

 



- 9 - 

 

                   A što se tiče Poljane, ja ovdje osim iznosa, ne znam za što dajem, osim iznosa i 

investicije koja je predviđena u Proračunu, nemamo nikakvih podataka niti elemenata, imam 

samo zaključak. Mi ne znamo što se planira raditi, koja je debljina kamena, koji će kamen ići, 

koja oprema. Mislim da smo bar trebali dobiti troškovnike u privitku ovoga zaključka.  

                   Ovdje se navodi cifra, a natječaj još nije proveden.   

                   Da li će uopće biti ta cifra.  

                   Podržavam sve tri ove investicije, samim tim što taj iznos koji smo dobili već 

nekoliko godina stoji na proračunu, pozdravljam investiciju. Iskoristiti ću priliku i zahvaliti se 

Ministru Grčiću jer nam je omogućio da taj novac potrošimo a mogao ga je isto tako i povući.  

                   Josip Begonja – kaže Statut ali i Poslovnik o radu Gradskog vijeća da svaki 

vijećnik može doći u stručne službe Grada i dat mu na raspolaganje sve ono što smatra da je 

potrebno pa tako i ove troškovnike. Ovdje imam troškovnik za Poljanu, piše projektantske 

cijene i piše - procijenjena vrijednost radova. To nije fiksno. Ne možete ići u javni natječaj a 

da se nema ovlaštenje svoga tijela, jer procijenjena vrijednost je znatno, ne iznad milijun kuna 

nego 0,5%, a taj milijun kuna je stavljen za velike gradove, kao ograničavajući faktor. A 0,5% 

našega Proračuna u dijelu u kojem se govori o primicima ostvarenim u prethodnoj godini je 

negdje oko 70 tisuća kuna. Uostalom, u izmjenama Statuta, u službenom vjesniku br. 4. od 

ove godine, to vam točno piše.  

                   Ovdje, da bi ja napravio prvi korak, prvi korak je natječaj, ja moram dobiti 

suglasnost. Gospodo, od kud ja mogu ići u natječaj, u nešto za što unaprijed znam da će biti 

više od 70 tisuća kuna.  

                   Vlatka Duilo – imate stavku u Proračunu.  

                   Josip Begonja – stavka u Proračunu je samo element predviđenosti  za Ured 

državne revizije da možete u to ići.  

                   Vlatka Duilo – vi tražite suglasnost za bjanko mjenicu.  

                   Josip Begonja - to nije bjanko mjenica, to je suglasnost da se može ići u nešto što 

košta više od 0,5%. 

                   Koliko će nešto koštati, pokazati će javni natječaj. Ove brojke, ovdje, nisu 

napamet, one su iz ovih dokumenata.  

                   Za sve, postoji projektantske procjene.  

                   Ante Galić – spomenuli ste da stavka mora biti planirana u Proračunu, mora biti, 

tek na planiranu stavku u Proračunu mi možemo davati suglasnost.  

                   To regulira čl. 48. Zakona o lokalnoj, područnoj i regionalnoj samoupravi.  

                   Vlatka Duilo – a preambula kaže slijedeće – na temelju čl. 35. Zakona o lokalnoj, 

područnoj i regionalnoj samoupravi te čl. 51. i 105. Statuta Grada Drniša.  

                   Kad provedete natječajnu proceduru do kraja, kad se točni iznosi budu znali, 

hoćemo li mi opet davati suglasnost. 

                   Josip Begonja – ne.  

                   Ivica Kosor – ja isto moram priznati, da jesam za ove investicije, pod točkom 

5.,6. i 7., međutim mi to nemamo ništa na uvid. Ja bih isto volio znati kako će izgledati naš 

trg, naša poljana, jučer me ljudi pitaju da li je moguće da će doći do sječe stabala na poljani.  

Ja isto tako, ne mogu dati unaprijed suglasnost, a minimum stvari ne poznajem.  

Da li postoji nekakav uvid, vi ste rekli da se može doći u stručne službe, a ja mislim da mi kao 

vijećnici zaslužujemo to u svojim materijalima.  

                   Josip Begonja – dijelom sam već odgovorio. Kad je riječ o idejnom rješenju 

poljane, osam dana je ovdje, i putem radio Drniša, te objavljeno na internet stranicama Grada, 

objavljen je javni uvid na idejno rješenje.  
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                   Što se tiče projekata, maloprije sam kazao, a siguran sam da vi imate i Poslovnik i 

Statut Grada Drniša, da vijećnici mogu i imaju pravo doći u Stručne službe Grada, mogli ste 

doći i zatražiti dodatne informacije vezano za svaku točku dnevnog reda.  

                   Što se tiče sječe stabala, bit će i toga. Prije, možda i 50 godina, je poljana građena 

i pretpostavljam da su i stabla sađena. Mnoga od njih su u takvom stanju da slijedećih 50 

godina ne mogu izdržati. Tako, barem, kaže struka. Ja osobno nisam za to da se oni popilaju,  

jer mislim da je potrebno nekoliko godina da svako od tih stabala razvije krošnju, da se dobije 

željeni hlad. Međutim, struka kaže da to ne može izdržati toliko, morate ići u zamjenu.  

Slažem se da se je dio dokumentacije mogao kopirati, ali ne sva, jer je ima dosta, ali 

troškovnik imam ovdje, može se vidjeti, možete doći sutra, fotokopirat će vam se.  

                   Ante Galić – sukladno čl. 41. Poslovnika Amandman koji je podnesen, postaje 

sastavni dio konačnog prijedloga akta, i o njemu se odvojeno ne glasuje. 

                   Prelazimo na glasovanje.  

 

                   Predloženo se sa 11 (jedanaest) glasova ZA i 4 (četiri) glasa SUZDRŽANA, 

usvaja.  

 

                   AD-6/  

 

                   Josip Begonja – kao što je kazala vijećnica gđa Duilo u svojim komentarima, 

zapravo je povezala 5., 6. i 7. točku dnevnog reda, ja ću samo kazati zašto sam odlučio da se 

pristupi rekonstrukciji ovoga trga, odnosno ispred ulaza u zgradu. Više je razloga, a jedan od 

razloga je što ćemo ići na materijal, asfalt nećemo stavljati  već betonske kocke od onoga 

proizvođača koji nam bude najpodesniji, a u svojim potraživanjima prema jednom od njih 

imamo određene neizmirene njihove naknade prema nama, komunalne naknade, vidit ćemo 

da li se jedan dio može izkompenzirati. Cijena koja je navedena, također projektantska cijena, 

natječaj će pokazati koja je konačna, ja osobno očekujem da će biti manja. Također ćemo 

postaviti rampu, gdje će neće moći parkirati svatko za vrijeme radnog vremena, jer nam se 

dešava da nam gosti nemaju gdje parkirati. Na samom ulazu ima znak zabrane parkiranja, za 

sve osim djelatnika gradske uprave, ne daje rezultate. Ovom rekonstrukcijom ćemo uvesti 

malo reda. Prostor, također, vezano za oborinske vode nije dobro riješen. Moramo, također, 

imati i rampu za invalide. Sve smo to predvidjeli i smatram da će to primjereno izgledati za 

grad, za položaj i za samu zgradu gradske uprave.  

                   Ante Galić – otvaram raspravu. 

 

                   Bez primjedbi, predloženo se sa 12 (dvanaest)glasova ZA i 3 (tri) glasa 

SUZDRŽANA, usvaja.  

 

                 AD-7/  

 

                 Josip Begonja – i ja koristim priliku da se zahvalim ministru gosp. Grčiću jer smo 

ja i zamjenik bili na razgovoru kod njega prije otprilike dva mjeseca, i kod njegova zamjenika 

gosp. Venka, dati su nam, usmeno, dodatni rokovi. I ako mi, u ovu priču, ne uđemo prije 

jeseni, bojim se da nakon toliko godina koliko novac stoji na žiro računu grada bi mogao biti 

povučen natrag. U devetom mjesecu bi trebalo pristupiti izvođenju radova. Ja se nadam da 

ćemo do tada provesti svu natječajnu proceduru. 

                   Ante Galić – otvaram raspravu. 
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                   Bez primjedbi, predloženo se sa 12 (dvanaest)glasova ZA i 3 (tri) glasa 

SUZDRŽANA, usvaja.  

 

                   AD-8/ 

 

                   Ante Pleadin – temeljem zaključka međustranačkog vijeća Komisija za izbor i 

imenovanje predlaže da se u KOMISIJU ZA DODJELU JAVNIH PRIZNANJA imenuju: 

                   - Zoran Bitunjac, predsjednik, 

                   - Ljerka Karadža Lapić, zamjenik predsjednika,  

                   - Frane Marin, član,  

                   - Jure Ivić, član,  

                   - Miro Matijaš, član.  

 

                   Bez primjedbi, predloženo se jednoglasno prihvaća.  

 

                   AD-9/ 

 

                   Ante Pleadin – temeljem zaključka međustranačkog vijeća Komisija za izbor i 

imenovanje predlaže da se u KOMISIJU ZA STATUT, POSLOVNIK I PROPISE imenuju: 

- Ante Galić, predsjednik, 

- Petar Abramac, zamjenik predsjednika,  

- Ivan Mihaljević, član, 

- Josip Lucić, član,  

- Miro Matijaš, član.  

 

Bez primjedbi, predloženo se jednoglasno prihvaća.  

 

AD-10/  

 

                                      Ante Pleadin – temeljem zaključka međustranačkog vijeća Komisija za izbor i 

imenovanje predlaže da se u KOMISIJU ZA PROSTORNO UREĐENJE, 

GRADITELJSTVO, ZAŠTITU ČOVJEKOVA OKOLIŠA I STAMBENO-KOMUNALNE 

POSLOVE imenuju:  

                   - Ante Galić, predsjednik, 

                   - Ante Pleadin, zamjenik predsjednika,  

                   - Josip Lucić, član, 

                   - Ljerka Karadža Lapić, član,  

                   - Ivica Kosor, član.  

 

                   Bez primjedbi, predloženo se jednoglasno prihvaća. 

 

                   AD-11/ 

 

                   Ante Pleadin – temeljem zaključka međustranačkog vijeća Komisija za izbor i 

imenovanje predlaže da se u KOMISIJU ZA DRUŠTVENE DJELATNOSTI imenuju: 

                   - Jure Ivić, predsjednik, 

                   - Marko Eraković, zamjenik predsjednika,  

                   - Zoran Bitunjac, član,  
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                   - Ivan Mihaljević, član,  

                   - Zvonimir Skelin, član.  

 

 

                   Bez primjedbi, predloženo se jednoglasno prihvaća. 

 

                   AD-12/ 

 

                   Ante Pleadin – na temelju zaključka međustranačkog vijeća Komisija za izbor i 

imenovanje predlaže da se u KOMISIJU ZA FINANCIJE I PRORAČUN imenuju: 

                   - Ante Pleadin, predsjednik, 

                   - Petar Abramac, zamjenik predsjednika, 

                   - Ante Galić, član,  

                   - Zoran Bitunjac, član,  

                   - Vlatka Duilo, član.  

 

                   Bez primjedbi, predloženo se jednoglasno prihvaća.  

 

                   AD-13/ 

 

                   Ante Pleadin – temeljem zaključka međustranačkog vijeća Komisija za izbor i 

imenovanje predlaže da se u KOMISIJU ZA RAVNOPRAVNOST SPOLOVA imenuju: 

                   - Ljerka Karadža Lapić, predsjednik,  

                   - Vlatka Duilo, zamjenik predsjednika, 

                   - Zvonimir Skelin, član, 

                   - Josip Lucić, član,  

                   - Frane Marin, član.  

 

                   Predloženo se, bez primjedbi, jednoglasno prihvaća.  

 

                   AD-14/ 

 

                   Josip Begonja – ukratko upoznaje nazočne sa predloženom izmjenom.  

 

                   Bez primjedbi, predloženo se jednoglasno prihvaća. 

 

                   AD-15/ 

 

                   Jure Ivić – ukratko upoznaje nazočne da zbog nespojivosti obnašanja dužnosti 

dosadašnjeg predsjednika Savjeta mladih i člana Gradskog vijeća, dužnost koju sada obavlja, 

umjesto njega, za predsjednika Savjeta mladih predlaže se da se imenuje ANTE GALIĆ. 

 

                   Bez primjedbi, predloženo se jednoglasno usvaja.  
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                   AD-16/ 

 

                   Zdenka Jerković – predmetni zahtjevi su uredno podneseni, ali zbog 

neodržavanja sjednice Gradskog vijeća, iste donosimo danas, zato imamo retroaktivno 

izdavanje rješenja.   

                   Vlatka Duilo – mislim da nema smisla retroaktivno donositi i čekati sjednice 

Gradskog vijeća za davanje u najam i kojom srićom da ih je više.  

Gospodine gradonačelniče, mislim da nema razloga da tražite suglasnost za ovu vrstu akata 

od Gradskog vijeća i da razmislite o promjeni Statuta Grada Drniša da jednostavno kada je 

riječ o zakupu javnih površina da ovo bude u nadležnosti gradonačelnika.  

                   Donosimo akt koji je forma na Gradskom vijeću a već su te javne površine u 

funkciji.  

                   Josip Begonja – ovo je iznimno, zato što su bili izbori, do sada se nije nikada 

davalo retroaktivno, iznimno, recimo ako netko postavlja skelu tri dana nakon održavanja 

sjednice gradskog vijeća. Nije loše razmisliti o onome što ste kazali, radi ekspeditivnosti. Mi 

toga malo imamo, mi znamo tko svake godine traži. U normalnim okolnostima, stručne službe 

Grada javni poziv napišu već u travnju, tako da se mogu na vrijeme javiti oni koji trebaju 

zakup javne površine.  

 

                   Nakon iznijetog, predloženo se jednoglasno prihvaća.  

 

                   AD-17 

 

                   Ante Galić – ukratko upoznaje nazočne do je održan međunarodni košarkaški 

turnir, da je ponesen zahtjev za novčanom pomoći, na temelju kojega je Gradsko vijeće 

sudjelovalo u pokroviteljstvu u iznosu od 2.500 kuna.  

 

                   Isto se prima na znanje.  

 

                   AD-18/ 

 

                   Josip Begonja – mi u ovom trenutku, kao Grad, imamo jedan sudski proces u 

kojem potražujemo, sa kamatama, više od pola milijuna kuna. Izgledno da ćemo imati još 

dva, od kojih je također svaki financijski težak oko pola milijuna kuna ili nešto više i kako je 

riječ o poslovima koji nisu usko specijalizirano vezani za poslove tajnika, u sistematizaciji i 

opisu poslova, tajnik grada ne zastupa Grad pred sudbenim tijelima. Druga je stvar što mi 

imamo takvu okolnost da gđa tajnica ima položen pravosudni ispit, pa je kao takva 

kvalificirana, no to nije njezin uski dio posla, ja molim ovo tijelo da dade suglasnost da za 

povremene potrebe se može angažirati u sudskim stvarima odvjetnik koji će zastupati Grad 

Drniš.  

 

                   Bez primjedbi, predloženo se jednoglasno usvaja.  

 

                   AD-19/ 

 

                   Josip Begonja – ova točka dnevnog reda je bila na zadnjoj sjednici Gradskog 

vijeća u prošlom sazivu. Kako je ta sjednica bila isključivo zbog financijskih izvješća, zbog 

određenih rokova proračunskih korisnika, ista točka je skinuta sa dnevnog reda.  
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                   Vlatka Duilo – moram reći da u osam godina obnašanja izvršne vlasti, nisam 

prisustvovala sjednici Gradskog vijeća na kojoj pola akata fali.  

                   Mi u ruke nismo dobili tu odluku, nemojte nas podcjenjivati, molim vas da nam 

ubuduće ne dolazite sa ovakvim nadopunama bez mogućnosti da mi taj akt nemamo bar 

tjedan dana prije, premda ja znam o čemu se radi.   

 

                   Ja moram reći, da u Pučkom otvorenom učilištu, da nije Drniškog kulturnog ljeta, 

koje predstave, uključujući tečaj engleskog jezika za djecu, i u zadnje vrijeme za odrasle, to 

su svi poslovi koje obavlja.  

                   Imam potrebu to reći, da proračunski prihodi svake godine na prihodovnoj strani 

se smanjuju i mislim da nije potrebno izmišljati razna nepotrebna radna mjesta.  

                   Kad govorimo o fondovima EU, ja ću vam sada postaviti jedno pitanje, gospodine 

gradonačelniče, mi imamo tri upravna odjela, pod ta tri upravna odjela, od toga jedno 

pročelničko mjesto, od toga pročelničko mjesto tajnice je popunjeno, i vidim nazad nekog 

vremena raspisan natječaj za pročelnika za financije, gospodarstvo i društvene djelatnosti. 

Nije mi jasno, kad sam ja predlagala proračun za 2013. godinu, u proračunu su bila 

predviđena sredstva za dva djelatnika, odnosno za dva pročelnika, i plus jednog djelatnika sa 

visokom stručnom spremom ekonomskog smjera koji bi osim za Grad Drniš mogao obavljati 

i ove poslove koje ste vi i tu naveli i za proračunske korisnike.  

                   Impliciramo nepotrebno radna mjesta, odnosno vraćamo dugove iz predizborne 

kampanje. Neću reći ime i prezime, jer ne bi bilo fer i korektno, ali mislim da na teret 

proračunskih korisnika ovo je jednostavno nedopustivo.  

 

                   Predloženo se sa 10 (deset) glasova ZA, 4 (četiri) glasa PROTIV i 1 (jednim) 

glasom SUZDRŽANIM, prihvaća.  

 

 

                   Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje rad sjednice. 

                   Sjednica završila sa radom u 20,00 sati.  

 

 

Zapisničar:                                                                              PREDSJEDNIK: 

Ivana Lacić                                                                           Ante Galić, dipl.iur. 

 

 


